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Inleiding:

Ons bereiken signalen dat er in de voormalige Kennedyschool in Vroomshoop 
activiteiten plaatsvinden die eigenlijk in een horecabedrijf zouden moeten 
plaatsvinden. Indien dit zo is, is er sprake van oneerlijke concurrentie.

In Vroomshoop hebben we Het Punt waar het afgelopen jaar veel over is gesproken. 
Met name het horecagedeelte loopt niet naar wens. Er wordt ieder jaar veel 
gemeenschapsgeld in Het Punt gestoken om Het Punt maar te laten bestaan. We 
praten over honderdduizenden euro’s gemeenschapsgeld. 

Het toestaan van de gemeente dat er in een school horeca activiteiten plaatsvinden 
druist in tegen het beleid van het college en druist in tegen de wens van de 
gemeenteraad om van Het Punt een succes te maken. 

De Partij voor de Vrijheid heeft hier dan ook vragen over.

Vraag 1:
Klopt het dat er in de oude Kennedyschool activiteiten plaatsvinden? Wat voor 
activiteiten zijn dit? Zo ja, hoe vaak is dit gebeurd sinds de verhuizing van de school 
naar het nieuwe onderkomen?



Vraag 2:
Worden er tijdens deze activiteiten horeca activiteiten georganiseerd? Zoals 
vergaderingen, lunches, buffetten, partijtjes e.d. waar eten en drinken wordt 
geserveerd/genuttigd?

Antwoord op vraag 1 en 2
Er worden naar wij hebben begrepen vergaderingen en cursussen gehouden waarbij 
koffie/thee wordt geschonken. Er repeteren een muziekbandje en een dansgroep, en 
binnenkort worden er exposities gehouden. Incidenteel wordt een rommelmarkt 
georganiseerd.
Er worden, voor zover bij ons bekend, geen lunches, buffetten en partijtjes 
georganiseerd waarbij eten en drinken worden geserveerd. De frequentie van de 
activiteiten is bij ons niet bekend.

Vraag 3:
Door wie worden deze activiteiten georganiseerd? Kunt u namen van personen en 
bedrijven noemen? Is er sprake van verhuur van het pand en worden de overige 
kosten (energie bijv.) ook betaald door de organisatoren?

Antwoord 3
Wij hebben een overeenkomst gesloten met Ad Hoc in het kader van 
leegstandsbeheer ter voorkoming van verpaupering van het pand. Ad Hoc verhuurt 
het pand aan derden.
Op grond van de overeenkomst met Ad Hoc worden de vaste lasten betaald door de 
gemeente Twenterand.

Vraag 4:
Is er door het college toestemming verleend om deze activiteiten te organiseren? Is 
hier een vergunning voor verleend? Voldoen deze activiteiten aan de drank- en 
horecawet? Voldoet het pand aan de eisen van de brandweer?

Antwoord 4
Het pand is verhuurd aan Ad Hoc met de afspraak, en daarmee toestemming, dat te 
organiseren activiteiten binnen het  bestemmingsplan passen. Dit lijkt voor vrijwel alle 
activiteiten te gelden. Voor die activiteiten is geen vergunning benodigd en niet 
verleend. 
Of de gehouden rommelmarkten ook binnen de geldende bestemming passen en al 
dan niet vergunning plichtig zijn gaan wij onderzoeken.
Betreffende de brandveiligheid zijn er enkele tekortkomingen geconstateerd in 2018 
in relatie tot het toenmalige gebruik en bezetting, t.w. schoolklassen. Gezien het 
huidige gebruik voldoet het pand naar verwachting aan de eisen welke worden 
gesteld t.a.v. veilig vluchten. Een her-inspectie wordt binnenkort uitgevoerd.

Vraag 5:
Vindt het college dat hier sprake is van oneerlijke concurrentie met de horeca in 
Twenterand en in het bijzonder met Het Punt? Zo ja, wat gaat het college hier aan 
doen? Zo nee, waarom niet?



Antwoord 5
Van oneerlijke concurrentie met de plaatselijke horeca, en in het bijzonder met het 
Punt is, doordat de activiteiten binnen de bestemming passen en niet 
horecavergunning plichtig lijken te zijn, niets gebleken

Vraag 6:
Klopt het dat Het Punt het college hier over heeft ingelicht? Zo ja, wat is hierop het 
antwoord van het college geweest?

Antwoord 6
Er is hierover geen formeel contact geweest tussen Het Punt en het college.


